
 

              
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                                            ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
   ΝΟΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ                                                                                          
   ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΩΝ 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  
Από το Πρακτικό 2/03.02.2025 συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

Αριθμός Απόφασης 23/2025 
 
Θέμα ΜΟΝΑΔΙΚΟ: «Ψήφιση δημοτικού προϋπολογισμού και Ολοκληρωμένου Πλαισίου Δράσης  (ΟΠΔ) του 
Δήμου Κορινθίων οικονομικού έτους 2025» 
 

Στην Κόρινθο και στην έδρα του Δήμου Κορινθίων σήμερα την 03η του μηνός Φεβρουαρίου του έτους 2025, 
ημέρα της εβδομάδος Δευτέρα  και ώρα 18:00 έλαβε χώρα η ειδική δια ζώσης συνεδρίαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου του Δήμου Κορινθίων, ύστερα από την με αριθμ. πρωτ. 3145/30-01-2025 έγγραφη πρόσκληση, του 
κου Παπαβενετίου Γεωργίου, Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου, που επιδόθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις του 
Ν. 4555/2018, άρθρο 74 § 1 σε κάθε έναν των Συμβούλων χωριστά καθώς και στο Δήμαρχο Κορινθίων κ. Νικόλαο 
Σταυρέλη ο οποίος ήταν παρών, σύμφωνα με το άρθρο 67 του Ν. 3852/2010, όπως τροποποιήθηκε και ισχύει. 
Διαπιστώθηκε ότι υπήρχε νόμιμη απαρτία, αφού σε σύνολο τριάντα πέντε (35) Μελών συμμετείχαν τα τριάντα δύο 
(32) Μέλη, δηλαδή: 

           ΠΑΡΟΝΤΑ                   ΑΠΟΝΤΑ 

1. Παπαβενετίου Γεώργιος- Πρόεδρος 
2. Στριμενοπούλου Γεωργία 
3. Μανωλάκης Δημήτριος  
4. Ταγαράς Βασίλειος 
5. Μελέτης Χρήστος 
6. Τσουλουχά Δήμητρα 
7. Δημάκος Κωνσταντίνος  
8. Χατζής Μιχαήλ  
9. Παπαϊωάννου Ευάγγελος  
10. Πανταζής Βασίλειος  
11. Τσάκωνας Ιωάννης 
12. Μποζίκης Αναστάσιος   
13. Γεωργακόπουλος Ευάγγελος   
14. Δανιήλ Σταύρος  
15. Τζαναβάρας Δημήτριος  
16. Λαμπρινός Παναγιώτης 
17. Αγγέλου Κωνσταντίνος 
18. Μπονάτσου Νικολέττα (Τέτα) 
19. Πούλος Ανδρέας  
20. Καρασάββας Ιωάννης  
21. Παπαδημητρίου Σωτήριος  
22. Νανόπουλος Βασίλειος 
23. Πούρος Γεώργιος 
24. Ραντίτσα Μαρίνα  
25. Κυριαζής Αντώνιος  
26. Ταγαράς Αναστάσιος 
27. Πιέτρης Τιμολέων  
28. Στεργιοπούλου Αναστασία (Τασία)  
29. Πρωτοπαπάς Δημήτριος  
30. Τζουτζόπουλος Απόστολος – Σπυρίδων 
31. Σπύρου Παναγιώτης (Πήτερ) 
32. Γκουργιώτης Κωνσταντίνος – Αλέξανδρος  

1. Καρσιώτης Παναγιώτης 
2. Τσατσούλης Αθανάσιος 
3. Μπίτζιος Δημήτριος  

 
 
 

 
 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα 
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Στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν επίσης οι Πρόεδροι Δημοτικών Κοινοτήτων που κλήθηκαν με την ανωτέρω πρόσκληση.   

                        ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Ρουμελιώτης Γεώργιος – Κορίνθου, 
2. Στέφης Αναστάσιος – Αγίου Ιωάννη 
3. Μαλανδρένη Κωνσταντίνα (Ντίνα) – Εξαμιλίων 
4. Αγγέλου Παντελής – Αγγελοκάστρου 
5. Ζούζας Γεώργιος – Στεφανίου  

 
 
 
 
 

 
 

1. Μαρινάκης Παναγιώτης – Ξυλοκέριζας 
2. Καραβοκύρης Αναστάσιος – Σολομού 
3. Μαρινός Αναστάσιος – Αθικίων 
4. Ψυχογιός Κωνσταντίνος – Κάτω Άσσου 
5. Σκούρτης Κωνσταντίνος (Λούμπας) – 

Χιλιομοδίου 
6. Λίτσας Παναγιώτης – Κουταλά 
7. Κλέττας Παναγιώτης - Σοφικού 
8. Χατζής Στέργιος – Κατακαλίου 
9. Διαμαντίδης Αλεξανδρος – Λεχαίου 
10. Σκούρτης Μενέλαος – Αγιονορίου 
11. Πίτσας Γεώργιος – Κόρφου 
12. Ηλίας Κωνσταντίνος – Κλένιας 
13. Βαρδάκας Αναστάσιος – Αγίου Βασιλείου 
14. Κώστας Γεώργιος – Άσσου 
15. Παξού Σταματία (Ματίνα) – Γαλατακίου 
16. Δεσποτάκης Νικόλαος – Περιγιαλίου 
17. Καλαμπαλίκη Σούκουλη Ευτέρπη (Πέπη)- Αρχ. 

Κορίνθου 
 

Οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα 
 

 
 
Στη συνεδρίαση παρευρίσκεται και ο δημοτικός υπάλληλος Σούκουλης Αντώνιος  για τη τήρηση των πρακτικών. 
 
Ο Πρόεδρος αφού διαπίστωσε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και για το ανωτέρω μοναδικό θέμα της 
ημερήσιας διάταξης με τίτλο «Ψήφιση δημοτικού προϋπολογισμού και Ολοκληρωμένου Πλαισίου Δράσης  (ΟΠΔ) του 
Δήμου Κορινθίων οικονομικού έτους 2025», έθεσε υπόψη των μελών του Δημοτικού Συμβουλίου, τα εξής: 

• Τις διατάξεις του άρθρου 155 του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων (Ν. 3463/2006, ΦΕΚ 114 Α΄) «Περιεχόμενο και 
τύπος προϋπολογισμού», όπως έχει τροποποιηθεί και ισχύει. 

• Τις διατάξεις των άρθρων 266 και 267 του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ 87 Α΄)  «Προγραμματισμός, προϋπολογισμός και 
θέματα οικονομικής διαχείρισης των νέων Δήμων», όπως έχουν τροποποιηθεί και ισχύουν. 

• Τις διατάξεις των ν.4555/2018 και 4623/2019 

•  Οι διατάξεις του άρθρου 77 του Ν. 4172/2013 (Φ.Ε.Κ. 167/τ.Α΄), όπως ισχύουν.  

•  Οι διατάξεις του Ν. 4270/2014 (Φ.Ε.Κ. 143/τ.Α΄), όπως ισχύουν.  

•  την υπ’ αριθ. 56415/26-07-2024 (ΑΔΑ:9ΟΒ746ΜΤΛ6-ΟΦΚ/ ΦΕΚ 4457/Β/31-07-2024) Κοινή Υπουργική Απόφαση 

των Υπουργών Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών και Εσωτερικών:  

«Παροχή οδηγιών για την κατάρτιση του προϋπολογισμού των Δήμων, οικονομικού έτους 2025 – μερική τροποποίηση 
της υπ’ αριθ. 7028/2004 ΚΥΑ (Β΄ 253)», η οποία παρείχε σχετικές οδηγίες.  

•  Την υπ’ αριθ. 79737/27-11-2024 (ΑΔΑ:ΨΙΚ146ΜΤΛ6-0Φ7/ ΦΕΚ 6595/Β/02-12-2024) Κοινή Υπουργική Απόφαση 
των Υπουργών Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών και Εσωτερικών:  

«Παροχή οδηγιών για την κατάρτιση του προϋπολογισμού των Δήμων, οικονομικού έτους 2025 – μερική τροποποίηση 
της υπ’ αριθ. 56415/2024 ΚΥΑ (Β΄ 4457)»  

• Την αριθμ. 149/30-01-2025 γνώμη του Παρατηρητηρίου Οικονομικής Αυτοτέλειας ΟΤΑ επί του σχεδίου 
προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2025 του Δήμου. 

• Τις με  αριθμ. 4/42/2025 & 5/43/2025 (περί συμμόρφωσης σύμφωνα με την γνώμη του Παρατηρητηρίου) 
αποφάσεις της Δημοτικής Επιτροπής του Δήμου, με τις οποίες συντάσσει τον προϋπολογισμό εσόδων κι εξόδων 
του Δήμου οικονομικού έτους 2025 και υποβάλλει στο Δημοτικό Συμβούλιο προς ψήφιση σχέδιο προϋπολογισμού 
για το έτος  2025 με αναλυτική αιτιολογική έκθεση (άρθρο 72 § 1 περιπτ. α΄), όπως αντικαταστάθηκε και ισχύει  και 
τις διατάξεις του άρθρου 9 «Αρμοδιότητες δημοτικής επιτροπής – Προσθήκη άρθρου 74Α στον ν. 3852/2010» του ν. 
5056/2023.  

• Την εναλλακτική πρόταση της παράταξης «ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ» επί του σχεδίου προϋπολογισμού του Δήμου 
Κορινθίων έτους 2025, καθώς και τη σχετική από 31-01-2025 εισήγηση της Διεύθυνσης Οικονομικών Υπηρεσιών 
του Δήμου επί της εν λόγω εναλλακτικής προτάσεως. 
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Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο, στους επικεφαλής των παρατάξεων και τους δημοτικούς 
συμβούλους προκειμένου να τοποθετηθούν: 
Ο κ. Νικόλαος Σταυρέλης Δήμαρχος Κορινθίων  μεταξύ των άλλων ανάφερε  «….Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι 
καλησπέρα σας, σήμερα είμαστε σε μια κορυφαία συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου ως είθισται η ψήφιση του 
προϋπολογισμού για το 2025, μοναδικό θέμα, ειδική συνεδρίαση.    
Είπαμε αρκετά στο τεχνικό πρόγραμμα που είναι ίσως ο βασικός πυλώνας του προϋπολογισμού. Άρα δεν θα μιλήσω 
για τα τεχνικά έργα, τα οποία είναι μέρος του προϋπολογισμού λόγω του τεχνικού προγράμματος. Ο προϋπολογισμός 
περιλαμβάνει όλες τις δράσεις και όχι μόνο τα έργα, είτε είναι μελέτες, είτε είναι προγραμματικές συμβάσεις, είτε είναι 
προμήθειες, είτε είναι πολιτισμός, υπηρεσίες αθλητισμού, τουρισμού, παιδείας και λοιπά. Έχουμε ένα φιλόδοξο τεχνικό 
πρόγραμμα λοιπόν, τριάντα εκατομμύρια περίπου εκ των οποίων τα πέντε  εκατομμύρια περίπου νέα τεχνικά έργα. 
Έχουμε πάρα πολλές μελέτες, διότι χωρίς μελέτες δεν μπορείς να κάνεις τίποτα δεν μπορείς χωρίς μελέτη ή προμελέτη, 
να διεκδικήσεις  χρήματα. Άρα αυτό που κάναμε το 2024 και πήγε καλά, που αφορούσε την ανάθεση εκπόνησης 
μελετών, είτε απευθείας από τον δήμο, είτε μέσω δημοπρασιών, είτε  μέσω του Οργανισμού «ΠΕΡΙΑΝΔΡΟΣ» και 
απέδωσε,  θέλουμε να κορυφωθεί και για το δύο χιλιάδες είκοσι πέντε, προκειμένου να είμαστε έτοιμοι  να 
υποβάλλουμε τις μελέτες για χρηματοδότηση στις προσκλήσεις τόσο της Περιφέρειας όσο και των Υπουργείων.    
Πιστεύω όμως ότι φέτος θα βρούμε τα βήματά μας, θα είμαστε σε καλύτερο ρυθμό και βέβαια και οι προγραμματικές 
συμβάσεις που κατά κύριο λόγο έχουν γίνει  με το «ΔΗΜΟΠΡΑΚΤΟ»,  φέτος θα επεκταθούν και με τον «ΠΕΡΙΑΝΔΡΟ».   
Προμήθειες,  είναι πάρα πολλές οι προμήθειες και είναι βασικό εργαλείο για την λειτουργία  του δήμου, είτε είναι 
προμήθειες που αφορούν την καθημερινότητα είτε είναι επενδύσεις  δηλαδή,  όταν κάνουμε μια δαπάνη εκατό χιλιάδες 
για παιδικές χαρές, προφανώς είναι επένδυση.   Ο εξοπλισμός νομίζω ότι είναι αρκετά καλός δεν χρειάζεται να 
πάρουμε άλλα οχήματα και με αυτά που παίρνουμε από το «ΒΑΡΔΙΝΟΓΙΑΝΝΕΙΟ ΙΔΡΥΜΑ»  και με αυτά που πήραμε το 
2024 δεν έχουμε ανάγκες για  άλλον εξοπλισμό.    Στον πολιτισμό που πήγαμε καλά πέρσι, θέλουμε να πάμε ακόμα 
καλύτερα το δύο χιλιάδες είκοσι πέντε,  περιλαμβάνονται δαπάνες για όλες τις δράσεις πολιτισμού, είτε εκδηλώσεων 
είτε επιχορηγήσεων, είτε συμμετοχής σε εκδηλώσεις με άλλους φορείς και κυρίως με πολιτιστικούς συλλόγους .      
Για την παιδεία  έχουμε μια κατάσταση δύσκολη με τα σχολεία και θα μιλήσω γενικά σχολεία βρεφονηπιακοί σταθμοί, 
δυστυχώς η κατάσταση που έχουμε παραλάβει και δεν νομίζω ότι είναι θέμα αιχμών, έχουμε πάρα πολλά  προβλήματα 
που είναι αδύνατον να ικανοποιηθούν στο σύνολό τους. Φωνάζουν οι δάσκαλοι, φωνάζουν οι καθηγητές, φωνάζουν οι 
γονείς, τα χρήματα που παίρνουμε από τους κεντρικούς πόρους είναι ελάχιστα και δεν μπορούν να καλύψουν τις 
επισκευές συντηρήσεις των σχολείων, θα κάνουμε αγώνα για να μην υπάρχουν προβλήματα στα σχολεία του Δήμου. 
Για το πράσινο και τα νεκροταφεία που ουσιαστικά είναι καθημερινότητα υπάρχουν οι αναγκαίες πιστώσεις στον 
προϋπολογισμό και θα  ανταποκριθούμε, επίσης στα τέλη Φεβρουαρίου αρχές Μαρτίου θα γίνει μια γενναία 
κινητοποίηση όλων των φορέων της πόλεως και του δήμου για δεντροφύτευση στην πόλη της Κορίνθου διότι στα 
πεζοδρόμια και στους πεζόδρομους έχουν σπάσει πολλά δέντρα από εκείνα που φυτεύτηκαν τα προηγούμενα χρόνια, 
και θα φυτέψουμε καινούργια δέντρα στην πόλη, στις πλατείες, είτε στο κέντρο είτε στην περιφέρεια.      
Τα πολεοδομικά μας  σχέδια προχωράνε, γίνεται το πολεοδομικό Σολυγείας -  Σαρωνικού από το Υπουργείο , 
υπεγράφη η σύμβαση για το ειδικό πολεοδομικό Κορίνθου, Άσσου – Λεχαίου,  Τενέας από το Υπουργείο.  Προχωράμε 
στις σημειακές τροποποιήσεις που έχουμε πει για να δούμε και τα ειδικά νηπιαγωγεία και το ειδικό βρεφονηπιακό 
σταθμό και αλλά, καθώς και οι μονάδες αφαλάτωσης, διότι αν δεν γίνουν αυτά δεν μπορούμε να προχωρήσουμε σε 
αδειοδοτήσεις. Ψηφιακή πολιτική πηγαίνει πολύ  καλά, Παίρνουμε χρήματα, πήραμε και χάλκινο μετάλλιο στην Αθήνα 
για την ψηφιοποίηση του αρχείου της πολεοδομίας και των υπηρεσιακών φακέλων όλου του προσωπικού.                  
Το σύνολο των εσόδων ανέρχεται σε 104.801.406,53€ και των εξόδων ανέρχεται επίσης σε 104.801.406,53€, είναι 
ισοσκελισμένος, αυτή είναι η ολοκλήρωση του προϋπολογισμού και παρακαλώ όπως τον ψηφίσετε …..».  
Ο κ. Ιωάννης Τσάκωνας Αντιδήμαρχος Οικονομικών υπηρεσιών  μεταξύ των άλλων ανάφερε «….Καλησπέρα σε 
όλους με κάλυψε σε πάρα πολλά ο δήμαρχος. Εγώ το μόνο που θέλω να πω είναι ότι ο προϋπολογισμός καλύπτει όλες 
τις δράσεις και δραστηριότητες του δήμου. Θεωρώ ότι μιας και είναι ένα δυναμικό εργαλείο λειτουργίας του δήμου 
Κορινθίων, νομίζω ότι πάντα θα επιδέχεται βελτιώσεις καθημερινά και αδιαλείπτως και αυτή τη χρονιά. Και ζητώ να 
υπερψηφιστεί από όλες τις παρατάξεις προκειμένου να λειτουργήσουμε όσο καλύτερα γίνεται, όχι ως δημοτική αρχή 
και ως δημοτική παράταξη, αλλά ως Δήμος κορινθίων....». 
Ο κ. Βασίλειος Νανόπουλος μεταξύ των άλλων ανάφερε «…Κύριε Πρόεδρε,  ο προϋπολογισμός που φέρνει η 
δημοτική αρχή για ψήφιση θεωρούμε ότι είναι διεκπεραιωτικός, έχει τα κονδύλια τα οποία υπήρχαν στους αντίστοιχους  
κωδικούς με τα ίδια ποσά που υπήρχαν την περασμένη χρονιά και την ακόμα προηγούμενη χρονιά. Βεβαίως 
συνεχίζονται τα έργα τα οποία είναι σημαντικά και υπάρχει  και μικρό ποσό που το  ανέφερε και ο δήμαρχος για 
καινούργια έργα. Όμως εκείνο το οποίο είναι χαρακτηριστικό και μάς ανάγκασε να υποβάλουμε για ψήφιση σήμερα 
εναλλακτική πρόταση στον προϋπολογισμό, είναι διότι κατά τη γνώμη μας γίνονται σπατάλες του δημοσίου χρήματος 
και όχι προς το συμφέρον των δημοτών,  και συγκεκριμένα αυτός ο κωδικός ο οποίος αναφέρεται στην καθαριότητα,  
αλλά και οι συμβάσεις με τον «ΔΗΜΟΠΡΑΚΤΟ»  και τον «ΠΕΡΙΑΝΔΡΟ», είναι δύο περιοχές όπου εκεί το συμφέρον 
των πολιτών δεν υπηρετείται.     Το λέω αυτό γιατί η Σύμβαση για την καθαριότητα, η οποία ήρθε για ψήφιση και έχει 
δρομολογηθεί η διαδικασία, θα ζημιώσει τους πολίτες με περίπου δύο εκατομμύρια ευρώ σε τρία  χρόνια. Αυτό 
αναλύεται γιατί στη μελέτη που έχουμε,  αναφέρονται 939.000 ΦΠΑ, αναφέρονται 75.000 και τα τρία  χρόνια στον 
επόπτη, οποίος δεν χρειάζεται εφόσον  έχουμε τους προϊσταμένους αυτή τη στιγμή στην υπηρεσία,  κόστοι παρόχου 
20% 782.000Ευρώ και τα λοιπά και αυτό φτάνει στο ύψος των δύο εκατομμυρίων για τρία χρόνια. Για τη χρονιά την 
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φετινή στον προϋπολογισμό που περιλαμβάνονται έξι μήνες στο δεύτερο ήμισυ της χρονιάς, εάν ακολουθήσετε τη δική 
μας την πρόταση, η οποία λέει προσλήψεις και όχι ανάθεση με διαγωνισμό σε ιδιώτη, θα εξοικονομηθούν 400.000€. 
Αυτές οι 400.000€ για το μισό της χρονιάς και 800.000€ σε ετήσια βάση μπορούν να μειώσουν και αυτό προτείνουμε τα 
δημοτικά τέλη. Αυτό αναλύεται ως εξής: Μη δίνοντας στον ιδιώτη για το εξάμηνο την σύμβαση, εξοικονομούμε τις 
670.000€ που προβλέπεται συν το ΦΠΑ. Επίσης, αν θέλουμε αντί για τον ιδιώτη να προσλάβουμε τους είκοσι πέντε,  
γιατί είκοσι πέντε είναι τα άτομα τα οποία περιλαμβάνονται στη μελέτη, αναλυτικά τα έχουμε, θα πρέπει να 
πληρώσουμε τακτικές αποδοχές 157.500€, εργοδοτικές εισφορές 52. 500€  και βεβαίως καύσιμα και τα λοιπά που 
έχουν να κάνουν με την κίνηση των οχημάτων, όπως προβλέπονται στη μελέτη και όπως έχετε δει και στην εισήγηση 
που σας δώσαμε, κερδίζει ο Δήμος Κορινθίων μη δίνοντας τη μελέτη σε ιδιώτη αλλά προσλαμβάνοντας τους 
απαραίτητους εργαζομένους 400.574, 52€ και αυτό προτείνουμε να γίνει δεκτό γιατί συμφέρει το δήμο και ο δήμος να 
προσλάβει με τους τρόπους που έχουμε πει και είναι δυνατόν αυτό να γίνει τους ίδιους ανθρώπους που και ο 
εργολάβος θα  προσλάβει να φέρει από τη Θεσσαλονίκη από την Αθήνα,  να προσλάβει ντόπιους να προσλάβουμε 
λοιπόν τους ίδιους ανθρώπους με τις ίδιες απολαβές να κάνουν εξίσου καλά την καθαριότητα με την ίδια ποιότητα και 
να εξοικονομήσουμε και τα χρήματα που σας είπα σε τρία έτη δύο εκατομμύρια τη χρονιά είναι 800.000€.  
Στον σημερινό παρουσιαζόμενο προϋπολογισμό οι  προγραμματικές  συμβάσεις με τον «ΔΗΜΟΠΡΑΚΤΟ»  αλλά και με 
τον «ΠΕΡΙΑΝΔΡΟ», όλες αυτές οι συμβάσεις μας κοστίζουν στη χρονιά  ένα κόμμα τρία εκατομμύρια ευρώ.  Έχει δίκιο 
ο δήμαρχος όταν λέει ότι χωρίς μελέτες δεν μπορούμε να κάνουμε τίποτα,  πάντα  γίνονταν  μελέτες και θα συνεχίσουν 
να γίνονται και στα επόμενα χρόνια.  Μπορούν να γίνουν όμως οι μελέτες αυτές χωρίς να πληρώσουμε 300.000€ το 
μετοχικό κεφάλαιο στον  «ΠΕΡΙΑΝΔΡΟ»  όπως είχαμε πει παλαιότερα γιατί θεωρούμε ότι Ο «ΔΗΜΟΠΡΑΚΤΟΣ»  είναι 
αρκετός να προσφέρει αυτές τις υπηρεσίες.     Πρόταση που ζητάμε να ψηφίσετε και ο καθένας θα αναλάβει την ευθύνη 
του να ψηφίσετε,  να είναι ένας προϋπολογισμός ο οποίος θα είναι εξίσου ποιοτικός με αυτόν που προτείνει η δημοτική 
αρχή, αλλά σημαντικά πιο ωφέλιμος για τους δημότες, γιατί θα έχει μικρότερα ποσά από εκείνα τα οποία προβλέπονται 
στον προϋπολογισμό που πρότεινε η δημοτική αρχή..». 
Ο κ. Δημήτριος Πρωτοπαπάς μεταξύ των άλλων ανάφερε «…Θα σταθώ γενικά σε κάποιες παρατηρήσεις,  θα 
συμφωνήσω με τον προλαλήσαντα σε  ότι αφορά το θέμα των απορριμμάτων που είναι για μας μια βασική αρχή. 
Θέλετε  την ιδιωτικοποίηση που εμείς διαφωνούμε ριζικά και είναι ένα από τα σημαντικότερα θέματα που προφανώς 
είμαστε αρνητικοί και στον προϋπολογισμό, έτσι κι αλλιώς ψηφίσαμε αρνητικά για το  Τεχνικό πρόγραμμα και δεν 
συμφωνούμε σε πάρα πολλά θέματα. Σε ότι αφορά τη γενικότερη τοποθέτηση μας και η σπατάλη που γίνεται στον 
«ΔΗΜΟΠΡΑΚΤΟ» επίσης είναι πολύ μεγάλη, διότι από τα θέματα που το 2024 που ψηφίσαμε για συμβούλους, εάν 
θυμάστε είχαμε πει ότι οι τιμές είναι στη διπλάσια τιμή από αυτές που μπορούσαμε να δώσουμε δηλαδή αμοιβές των 
80.000€  θα μπορούσαν να είναι 30-40.000€,  καλό είναι να το δείτε  και να κάνετε μια σχετική εξοικονόμηση.   
Γενικότερα εμείς ως ΠΡΑΣΙΝΗ ΠΟΛΗ  έχουμε κάποιες αρχές, οι οποίες αρχές θα τις περνάγαμε,  δεν είμαστε δημοτική 
αρχή, αλλά οφείλουμε να πούμε αυτό το οποίο πιστεύουμε και αυτό το οποίο πρέπει να κάνουμε σε ότι αφορά τη 
διακυβέρνηση του δήμου.  Η διακυβέρνηση του Δήμου θα πρέπει  να έχει συγκεκριμένα χαρακτηριστικά τα οποία εσείς 
δεν τα έχετε και εμείς διαφωνούμε,  βέβαια εσείς έχετε την πλειοψηφία και θα κάνετε το δικό σας πρόγραμμα.  Ο 
προϋπολογισμός που έχουμε αυτή τη στιγμή στα χέρια μας συνεχίζει μια παράδοση των προηγούμενων δημοτικών 
αρχών  και της δικής σας και θα έλεγα ότι έτσι όπως τον είδαμε είναι  σχεδόν μια πιστή αντιγραφή. Για εμάς αυτός ο 
προϋπολογισμός στερείται και οράματος, αλλά και αναπτυξιακού χαρακτήρα. Σε ότι αφορά το τεχνικό πρόγραμμα, 
νομίζω ότι θα μπορούσαν να μπουν περισσότερα πράγματα που αφορούν την παιδεία γενικότερα, τον πολιτισμό και 
τον αθλητισμό, δηλαδή έχουμε και σε επίπεδο αθλητικών εγκαταστάσεων υστέρηση, αλλά και σε ότι αφορά τον 
πολιτισμό.   
Αυτή τη στιγμή στην ουσία είναι μια πόλη χωρίς ουσιαστικά να έχει ένα θέατρο, έχουμε ένα θέατρο το οποίο έχει τα  
προβλήματά του, αλλά δεν είναι ένα μεγάλο θέατρο, για παράδειγμα, το οποίο θα μπορέσει να είναι  ένας ευρύτερος 
πόλος έλξης.    Έχουμε προτείνει και μια σημειακή μεταβολή στην περιοχή του Αγίου Νικολάου με μια δική μας 
πρόταση και ελπίζω να το δείτε όπου εκεί υπάρχει μια πρόταση για ένα κέντρο πολιτισμού, το οποίο θα μπορέσει να 
φιλοξενήσει πάρα πολλά πράγματα,  εάν δεν κάνουμε κάτι μεγάλο μην περιμένουμε να έχουμε επισκεψιμότητα.    
Επίσης έχουμε μια υστέρηση στα νέα σχέδια πόλης ένα παράδειγμα είναι η Ποσειδωνία στην οποία  με  ταχύτητα 
φωτός προχωράμε τον πεζόδρομο ποδηλατόδρομο στην σιδηροδρομική γραμμή και στην ουσία δεν έχουμε ένα νέο 
σχέδιο πόλης που σημαίνει ανάπτυξη το νέο σχέδιο πόλης.     Για μας στερείται και έμπνευσης σε ότι αφορά τις 
δράσεις για την προστασία του περιβάλλοντος, για την ανακύκλωση  δεν βλέπουμε κάτι,  ακόμα και την 
επαναχρησιμοποίηση των υλικών που θα μπορούσαμε να είχαμε πολύ καλά αποτελέσματα από αυτό. Την ανάδειξη 
του φυσικού περιβάλλοντος δεν προβλέπεται τίποτα μόνο   κάποια δέντρα που είπατε και τα οποία εντάξει θετικό είναι 
να μπουν τα δέντρα αλλά δεν γίνεται έτσι ο σχεδιασμός.    
Επίσης δεν βλέπουμε να σπεύδετε με ζήλο στο θέμα της βιώσιμης αστικής κινητικότητας που για μας είναι πρωτεύον,  
την αστική συγκοινωνία.                                                  
Στην τουριστική προβολή νομίζω ότι κάνατε λίγα και από ότι βλέπω και φέτος δεν υπάρχουν  πάρα πολλά πράγματα.  
Επομένως, ο προϋπολογισμός αυτός εκφράζει τη δική σας βούληση και βρίσκουμε ότι δεν υπάρχει το όραμα, το οποίο 
τουλάχιστον εμείς ως ΠΡΑΣΙΝΗ ΠΟΛΗ έχουμε στο μυαλό μας και σκεφτόμαστε. Θεωρούμε ότι είναι αμιγώς 
διαχειριστικός και αντιαναπτυξιακός και η παρούσα δημοτική αρχή για μας  ούτε θέλει, ούτε μπορεί να οραματιστεί 
έναν άλλο διαφορετικό δήμο σε μια άλλη αναπτυξιακή κατεύθυνση και καταψηφίζουμε τον προϋπολογισμό…».       
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Ο κ. Αλέξανδρος Γκουργιώτης μεταξύ των άλλων ανάφερε «…Κύριε Πρόεδρε, όπως και με το τεχνικό πρόγραμμα, 
εκτιμώ ότι το ίδιο και με τον προϋπολογισμό του 2025 εκπληρώνουμε ουσιαστικά μια τυπική τυποποιημένη νομική μας 
υποχρέωση και ουσιαστικά εν προκειμένω δημοσιονομική μας υποχρέωση. Η οποία ουσιαστικά επαναλαμβάνει 
στερεότυπα τις βασικές ρυθμίσεις του προϋπολογισμού του 2024 και τις προβλέψεις για 2024, τότε, που όπως 
προκύπτει και από την επίσημη ιστοσελίδα του δήμου μας, ο κύριος δήμαρχος είχε διακηρύξει πως το 2024 θα είναι 
χρονιά αγορών και μελετών θα προέβαινε σε πενήντα νέες προσλήψεις στην καθαριότητα, σε οδοποιία και στις είκοσι 
δύο κοινότητες με  μέσο όρο την ασφαλτόστρωση δύο χιλιομέτρων,  αντικατάσταση χλοοτάπητα στα δημοτικά στάδια 
τα είπαμε και κατά το τεχνικό πρόγραμμα,  αρχιτεκτονικούς διαγωνισμούς  για το κέντρο πόλης, τρεις εισόδους της  
πόλης, Παραλιακό Μέτωπο καλάμια,  Πνευματικό κέντρο Άσσου και ούτω καθεξής.  Είναι ένας προϋπολογισμός ο 
οποίος ερείδεται στην βαριά εν τοις πράγμασι φορολογία των πολιτών, αφού ουσιαστικά επαναλαμβάνουμε το 
φορολογικό μοντέλο του 2024 με την προσθήκη και των βαρών από τις συμβάσεις με τον ιδιώτη. Ένας 
προϋπολογισμός για έργα, μελέτες και τα λοιπά που δεν τα είδαμε μέχρι σήμερα, ένας προϋπολογισμός που με την 
πικρή εμπειρία του 2024 χρειαζόταν κάθε λίγο και λιγάκι τροποποιήσεις με μεταφορές κονδυλίων, αυξομειώσεις 
χρεοπιστώσεων που ουσιαστικά τα αρχικά προβλεφθέντα κονδύλια τα μετέβαλε κατά περίπτωση, ένας τέτοιος 
προϋπολογισμός δεν δύναται να τύχει της αποδοχής μας και της θετικής ψήφου από εμάς….».  
 
Ο Προέδρος μετά την τοποθέτηση του Δημάρχου, των επικεφαλής των παρατάξεων και των δημοτικών συμβούλων, 
έθεσε σε ονομαστική ψηφοφορία τον προϋπολογισμό του έτους 2025 όπως εισηγήθηκε η Δημοτική  Επιτροπή με την 
αριθμ. 42/2025 απόφασή της, και την αριθμ. 43/2025 όμοια, τροποποιητική της πρώτης, την εναλλακτική πρόταση της 
δημοτικής παράταξης «ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ»  και μετά το πέρας αυτής, προέκυψε το ακόλουθο αποτέλεσμα:  
 
Επί τριάντα δύο (32) παρόντων Δημοτικών Συμβούλων, ψήφισαν: 
Είκοσι ένα (21) Δημοτικοί Σύμβουλοι υπέρ του προϋπολογισμού ( οι κ.κ. 1. Παπαβενετίου Γεώργιος, 2.  
Στριμενοπούλου Γεωργία, 3. Ταγαράς Βασίλειος, 4. Μανωλάκης Δημήτριος, 5.Παπαδημητρίου Σωτήριος , 6. Μελέτης 
Χρήστος, 7. Μποζίκης Αναστάσιος, 8. Τσουλουχά Δήμητρα,  9. Δημάκος Κων/νος, 10.Χατζής Μιχαήλ, 11.Παπαιωάννου 
Ευάγγελος, 12. Πανταζής Βασίλειος 13. Τσάκωνας Ιωάννης, 14. Δανιήλ Σταύρος, 15. Γεωργακόπουλος Ευάγγελος, 16. 
Καρασάββας Ιωάννης, 17. Αγγέλου Κων/νος, 18. Μπονάτσου Νικολέττα,  19. Πούλος Ανδρέας, 20.Λαμπρινός 
Παναγιώτης και 21. Τζαναβάρας Δημήτριος ). 
Επτά  (7) Δημοτικοί Σύμβουλοι την εναλλακτική πρόταση της «ΣΥΜΜΑΧΙΑΣ ΠΟΛΙΤΩΝ» ( οι κ.κ. 1. Νανόπουλος 
Βασίλειος, 2.  Ραντίτσα Μαρίνα, 3.Κυριαζής Αντώνιος, 4. Πιέτρης Τιμολέων, 5. Ταγαράς Αναστάσιος,  6. 
Στεργιοπούλου Αναστασία και 7. Πούρος Γεώργιος). 
Τέσσεροι  (4) Δημοτικοί Σύμβουλοι κατά του προϋπολογισμού (οι κ.κ. 1.Πρωτοπαπάς Δημήτριος, 2.Τζουτζόπουλος 
Απόστολος – Σπυρίδων, 3. Σπύρου Παναγιώτης και 4. Γκουργιώτης Κων/νος - Αλέξανδρος) 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο  αφού έλαβε υπόψη του την εισήγηση του Προέδρου, τις τοποθετήσεις των Συμβούλων και του 
Δημάρχου, τις υπ΄ αριθμ. 42/2025 & 43/2025 αποφάσεις της Δημοτικής Επιτροπής, την εναλλακτική πρόταση της 
δημοτικής παράταξης «ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ», τις διατάξεις του άρθρου 77 του Ν. 4172/2013, όπως έχουν 
τροποποιηθεί, με τους ν. 4555/2018 και 4623/2019, τις ΚΥΑ 56415/26-07-2024 (ΑΔΑ:9ΟΒ746ΜΤΛ6-ΟΦΚ/ ΦΕΚ 
4457/Β/31-07-2024), 79737/27-11-2024 (ΑΔΑ:ΨΙΚ146ΜΤΛ6-0Φ7/ ΦΕΚ 6595/Β/02-12-2024) και την ανωτέρω 
ψηφοφορία 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  κατά ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ με την θετική ψήφο είκοσι ένα  (21) δημοτικών  συμβούλων 
 
Ψηφίζει τον προϋπολογισμό εσόδων και εξόδων και το Ολοκληρωμένο Πλαίσιο Δράσης του Δήμου έτους 2025, που 
συντάχθηκε με τις υπ΄ αριθμ. 42/2025 & 43/2025  αποφάσεις της Δημοτικής Επιτροπής και εμφανίζει αναλυτικά τα 

ΑΝΑΚΕΦΑΛΑΙΩΣΗ ΕΣΟΔΩΝ 

0                                                           ΤΑΚΤΙΚΑ ΕΣΟΔΑ 

01  ΠΡΟΣΟΔΟΙ ΑΠΟ ΑΚΙΝΗΤΗ 
ΠΕΡΙΟΥΣΙΑ  

227.149,08  

02  ΕΣΟΔΑ ΑΠΟ ΚΙΝΗΤΗ 
ΠΕΡΙΟΥΣΙΑ  

628.561,11  

03  ΕΣΟΔΑ ΑΠΟ ΑΝΤΑΠΟΔΟΤΙΚΑ 
ΤΕΛΗ ΚΑΙ ΔΙΚΑΙΩΜΑΤΑ  

8.076.400,32  

04  ΕΣΟΔΑ ΑΠΟ ΛΟΙΠΑ ΤΕΛΗ 
ΔΙΚΑΙΩΜΑΤΑ ΚΑΙ ΠΑΡΟΧΗ 
ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ  

775.366,04  

05  ΦΟΡΟΙ ΚΑΙ ΕΙΣΦΟΡΕΣ  707.632,55  

06  ΕΣΟΔΑ ΑΠΟ ΕΠΙΧΟΡΗΓΗΣΕΙΣ  11.884.172,48 
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07  ΛΟΙΠΑ ΤΑΚΤΙΚΑ ΕΣΟΔΑ  204.822,66  

                                                                                             ΣΥΝΟΛΟ: 22.504.104,24 

1                                                            ΕΚΤΑΚΤΑ ΕΣΟΔΑ  

11  ΕΣΟΔΑ ΑΠΟ ΕΚΠΟΙΗΣΗ 
ΚΙΝΗΤΗΣ ΚΑΙ ΑΚΙΝΗΤΗΣ 
ΠΕΡΙΟΥΣΙΑΣ  

9.789,51  

12  ΕΚΤΑΚΤΕΣ ΕΠΙΧΟΡΗΓΗΣΕΙΣ 
ΓΙΑ ΚΑΛΥΨΗ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΚΩΝ 
ΔΑΠΑΝΩΝ  

599.110,81  

13  ΕΠΙΧΟΡΗΓΗΣΕΙΣ ΓΙΑ 
ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ  

14.835.160,27  

14  ΔΩΡΕΕΣ – ΚΛΗΡΟΝΟΜΙΕΣ – 
ΚΛΗΡΟΔΟΣΙΕΣ  

0,00  

15  ΠΡΟΣΑΥΞΗΣΕΙΣ – ΠΡΟΣΤΙΜΑ - 
ΠΑΡΑΒΟΛΑ  

305.125,83  

16  ΛΟΙΠΑ ΕΚΤΑΚΤΑ ΕΣΟΔΑ  231.719,97  

                                                                                                             ΣΥΝΟΛΟ: 15.980.906,39  

2    ΕΣΟΔΑ ΠΑΡΕΛΘΟΝΤΩΝ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ ΕΤΩΝ (Π.Ο.Ε.) ΠΟΥ ΒΕΒΑΙΩΝΟΝΤΑΙ ΓΙΑ ΠΡΩΤΗ 
ΦΟΡΑ  

21  ΕΣΟΔΑ ΠΟΕ ΤΑΚΤΙΚΑ  843.154,31  

22  ΕΣΟΔΑ ΠΟΕ ΕΚΤΑΚΤΑ  17.330,15  

                                                                                                               ΣΥΝΟΛΟ: 860.484,46  

3                                                  ΕΙΣΠΡΑΞΕΙΣ ΑΠΟ ΔΑΝΕΙΑ ΚΑΙ ΑΠΑΙΤΗΣΕΙΣ ΑΠΟ Π.Ο.Ε.  

31  ΕΙΣΠΡΑΞΕΙΣ ΑΠΟ ΔΑΝΕΙΑ  8.053.554,55  

32  ΕΙΣΠΡΑΚΤΕΑ ΥΠΟΛΟΙΠΑ ΑΠΟ 
ΒΕΒΑΙΩΘΕΝΤΑ ΕΣΟΔΑ ΚΑΤΑ 
ΤΑ ΠΑΡΕΛΘΟΝΤΑ ΕΤΗ  

22.273.744,20  

                                                                                                                ΣΥΝΟΛΟ: 30.327.298,75  

4 ΕΙΣΠΡΑΞΕΙΣ ΥΠΕΡ ΤΟΥ ΔΗΜΟΣΙΟΥ ΚΑΙ ΤΡΙΤΩΝ - ΕΠΙΣΤΡΟΦΕΣ ΧΡΗΜΑΤΩΝ – ΕΣΟΔΑ ΠΡΟΣ 
ΑΠΟΔΟΣΗ ΣΕ ΤΡΙΤΟΥΣ  

41  ΕΙΣΠΡΑΞΕΙΣ ΥΠΕΡ ΤΟΥ 
ΔΗΜΟΣΙΟΥ ΚΑΙ ΤΡΙΤΩΝ  

5.291.336,47  

42  ΕΠΙΣΤΡΟΦΕΣ ΧΡΗΜΑΤΩΝ   177.500,00  

43  ΕΣΟΔΑ ΠΡΟΣ ΑΠΟΔΟΣΗ ΣΕ 
ΤΡΙΤΟΥΣ (ΝΟΜΙΚΑ Η' ΦΥΣΙΚΑ 
ΠΡΟΣΩΠΑ)  

1.146.290,47  

                                                                                                                 ΣΥΝΟΛΟ: 6.615.126,94  

5 ΧΡΗΜΑΤΙΚΟ ΥΠΟΛΟΙΠΟ  

51  ΧΡΗΜΑΤΙΚΟ ΥΠΟΛΟΙΠΟ 
ΠΡΟΗΓΟΥΜΕΝΗΣ ΧΡΗΣΗΣ  

28.513.485,75  

                                                                                                                 ΣΥΝΟΛΟ: 28.513.485,75  

                                                                                     ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ ΕΣΟΔΩΝ: 104.801.406,53€. 

 

 

ΑΔΑ: ΨΨ68ΩΛ7-Υ0Π



 

ΑΝΑΚΕΦΑΛΑΙΩΣΗ ΕΞΟΔΩΝ 

 6                                                        ΕΞΟΔΑ ΧΡΗΣΗΣ  

60  ΑΜΟΙΒΕΣ ΚΑΙ ΕΞΟΔΑ 
ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ  

13.815.408,99  

61  ΑΜΟΙΒΕΣ ΑΙΡΕΤΩΝ ΚΑΙ 
ΤΡΙΤΩΝ  

2.411.213,86  

62  ΠΑΡΟΧΕΣ ΤΡΙΤΩΝ  6.464.196,08  

63  ΦΟΡΟΙ ΤΕΛΗ  229.000,00  

64  ΛΟΙΠΑ ΓΕΝΙΚΑ ΕΞΟΔΑ  3.725.153,51 

65  Πληρωμές για την εξυπηρέτηση 
της δημόσιας πίστης  

118.970,78  

66  ΔΑΠΑΝΕΣ ΠΡΟΜΗΘΕΙΑΣ 
ΑΝΑΛΩΣΙΜΩΝ  

4.034.556,03  

67  Πληρωμές μεταβιβάσεις 
εισοδημάτων σε τρίτους 
Παραχωρήσεις – Παροχές – 
Επιχορηγήσεις – Επιδοτήσεις - 
Δωρεές  

5.531.479,00  

68  Λοιπά έξοδα  143.000,00  

                                                                                                                ΣΥΝΟΛΟ: 36.472.978,25 

7                                                             Επενδύσεις  

71  Αγορές κτιρίων τεχνικών έργων 
και προμήθειες παγίων  

7.282.790,74  

73  Έργα  28.759.351,78  

74  Μελέτες, έρευνες, πειραματικές 
εργασίες και ειδικές δαπάνες  

833.421,58  

75  Τίτλοι πάγιας επένδυσης 
(συμμετοχές σε επιχειρήσεις)  

2.000,00  

                                                                                                               ΣΥΝΟΛΟ: 36.877.564,10  

8                                                  ΠΛΗΡΩΜΕΣ Π.Ο.Ε. ΚΑΙ ΛΟΙΠΕΣ ΑΠΟΔΟΣΕΙΣ ΚΑΙ ΠΡΟΒΛΕΨΕΙΣ  

81  Πληρωμές υποχρεώσεων 
(Π.Ο.Ε.)  

4.341.384,72  

82  Λοιπές αποδόσεις  5.563.836,47  

85  Προβλέψεις μη είσπραξης 
εισπρακτέων υπολοίπων 
βεβαιωμένων κατά τα ΠΟΕ εντός 
του οικονομικού έτους  

21.481.701,54  

                                                                                                                  ΣΥΝΟΛΟ: 31.386.922,73 

9                                                              ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ  

91  Ποσό διαθέσιμο για 
αναπλήρωση των ανεπαρκών 
πιστώσεων για τη δημιουργία 
νέων μη προβλεπόμενων στον 
προϋπολογισμό  

63.941,45  

                                                                                                                   ΣΥΝΟΛΟ: 63.941,45  

                                                                               ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ ΕΞΟΔΩΝ: 104.801.406,53€ 

 

ΑΔΑ: ΨΨ68ΩΛ7-Υ0Π



 

 

Ψηφίζει το Ολοκληρωμένο Πλαίσιο Δράσης έτους 2025 του Δήμου Κορινθίων   
Αφού έγινε η σύνταξη του ανωτέρω πρακτικού υπογράφεται  όπως ο Νόμος ορίζει. 

                                   Η ανωτέρω απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό  2 / 23/ 2025 
 

               Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                                                       ΤΑ  ΜΕΛΗ  
        ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΑΠΑΒΕΝΕΤΙΟΥ 

Ακριβές Απόσπασμα 
Κόρινθος, 06- 02 - 2025 
  Ο  Πρόεδρος του Δ.Σ. 

 
 
 

  ΓΕΩΡΓΙΟΣ Δ. ΠΑΠΑΒΕΝΕΤΙΟΥ 

 
 

ΑΔΑ: ΨΨ68ΩΛ7-Υ0Π


